
Vážené vedení Nemocnice Na Homolce, 

byla jsem operována 29. 9. 2022 na oddělení neurochirurgie panem doktorem MUDr. 

Eduardem Navarou a panem doktorem a zástupcem primáře MUDr. Janem Šroubkem, kterým 

bych chtěla touto cestou velmi poděkovat za profesionální, ale zároveň přátelský přístup. Po 

celou dobu mého pobytu v nemocnici jsem se i s ostatními pacienty cítila v přátelském 

prostředí, kde se nám pacientům celý personál věnoval obětavě a vždy se nám všichni snažili 

náš zdravotní problém a následnou léčbu vysvětlit.  

 

Za svůj dosavadní život jsem byla operována 3x a vždy jsem se snažila a prosila lékaře, abych 

odešla brzy do domácího léčení. Ve Vaší nemocnici jsem viděla úžasný přístup k pacientům a 

všem lékařům i sestřičkám jsem důvěřovala, nikam jsem nespěchala a vyčkávala jsem na 

jejich profesionální rozhodnutí. I z tohoto důvodu se nyní cítím velmi dobře a jsem moc ráda, 

že Vaši lékaři a sestřičky mi tolik pomohli v nelehké době. 

 

Velmi Vám děkuji a "prosím" zůstaňte stále takovou profesionální nemocnicí, kterých je 

velký nedostatek. 

 

S pozdravem a přáním všeho nejlepšího 

Mgr. Jitka Follprechtová 

 


